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W dniu wczorajszym, podczas Sesji Rady Gminy, w punkcie porządku obrad „wolne
wnioski” Radny, Przemysław Wójcik, w sposób zdecydowanie niepochlebny, a \yręcz
obraźliwy i szkdujący, wyraził się o Panu Marcinie Tylczyńskim, twierdząc, że, tu cytat:
„Więcej dymu narobił niż działania, wwie projektów nie zostalo przez niego
dokończonych i zrealizowanych, nic ma pieniędzy na budo\yę kinahzacji. To też może
być zasługa tego, tej właśnie kwestii. Pan Tyłczyński któregoś razu obiecał mi pewne
dokumenty, czas minął, do dzisiaj dokwnentów nie ma, temat umarł, nie mamy zalewu.
Ten człowiek więcej narobił hałasu, niż działań.” (1 godz.42 minuty nagrania z sesji).

\xrarto dodać, ze przecix wyrażonej przez Radnego Wójcika, nic oponował Wójt. Piotr

Rybka, co należy jednoznacznie potraktować, jako akceptację przytoczonych słów.

Od momentu zatrudnienia Pana Marcina Tyłczyńskiego, Wójt in”razał się o nim w
samych superlarnyach. Wielokrotnie „ podczas pubłicznch wwstąpień, wychwalał ciężką i
owocną pracę całego referatu, podkreślał z całą stanowczością zasadność nowej komórki
organizacyjnej, w postaci Referatu Dofrnansowania i zatrudnienia w nim pracowników.
Traktował ten fakt, jako jeden, ze swych sztandarowych pomysłów i sukcesów, epatując
dumą I samo zachwytem.

Na uwagę zasługuje fakt, że Pan Marcin „rylczyński jest nadal pracownikiem Urzędu
Gminy w Zabiej Woli, przebnyającym na bezpłatnym urlopie.

Ponadto pod koniec listopada ubiegłego roku, Wójt w uznaniu kompetencji, rzetelności
i efektywności pracy Pana Tyłczyńskiego, wypłacił mu nagrodę pieniężną.
Na spotkaniu pożegnalnym zorganizowanym na rzecz Pana Marcina Tyłczyńskiego, Wójt
wyraził opinię, iż Pan Tyłczyński nadal będzie wspierał naszą gminę swymi działaniami.

Wobec tak drastycznej zmiany oceny osoby Pana Tyłczyńskiego, oraz zespołu

C utworzonego przez niego, bezwzględnie zachodzi konieczność weryfikacji kompetencji
Wójta, Piotra Rybki, w zakresie zatrudniania kadr i rodzi się oczywiste pytanie.

Czy Rada powinna uznać brak kompetencji i brak odpowiedzialności Wójta. Piotra
Rybki, w zakresie właściwego doboru osób zatrudnianych w Urzędzie

Czy Rada powinna uznać, że Wójt, Piotr Rybka, xy sposób bezzasadny i szkodliwy
wydatkuje publiczne pieniądze, zatrudniając niekompetentnych i nieefektywnych
pracowników ?

Czy Rada powinna podjąć działania dyscyplinujące i motywujące Wójta. poprzez
dotkliwe obniżenie jego wynagrodzenm,w oparciu o art.18, ust.2, pkt.2 Ustawy z dnia 8
marca 1990 o samorządzie gminnym?
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